
HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

 

 

ZAPISNIK 
 

Sa redovne sjednice Skupštine Hrvatskog pikado saveza održane 21. siječnja 2024. godine s početkom 

u 16:00 sati u školskoj sportskoj dvorani u Vidovecu, Školska ulica 4, 42205 Vidovec. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HPS-a Ivan Močić. 

 

Nakon pozdrava nazočnim članovima Skupštine predsjednik je predložio sastav Komisije za verifikaciju 

mandata. 

Članovi Skupštine su jednoglasno izabrali predloženu komisiju za verifikaciju mandata i to: 

 

- Miroslav Pintarek, predsjednik 

- Stjepan Kolar, član 

- Tomislav Vidović, član 

 

Nakon što su izvršili uvid u vjerodajnice i ostalu priloženu potrebnu dokumentaciju, predsjednik 

Komisije za verifikaciju mandata Miroslav Pintarek je pročitao izvješće komisije i ustvrdio sljedeće: 

 

- na sjednici je od ukupno 33 članova skupštine s pravom glasa nazočno 18 članova s pravom glasa, 

- u skladu sa odredbom članka 35. stavak 1. Statuta HPS-a prisustvuje dovoljan broj članova s pravom 

glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

 

- šest saveza poslali su sedam zamjenskih predstavnika koji će na ovoj sjednici Skupštine zastupati svoje 

saveze: 

- Anita Gelo, predstavnik PS Grada Zagreba umjesto Hrvoja Hajnića, 

- Iva Čustović, predstavnik PS Grada Zagreba umjesto Borisa Krčmara, 

- Filip Lagator, predstavnik PS Dubrovačko-neretvanske županije, umjesto Milenka Perića, 

- Ante Šustić, predstavnik PS Šibensko-kninske županije, umjesto Ante Pešića, 

- Marko Janjić, predstavnik PS Šibensko-kninske županije umjesto Ivana Močića, 

- Igor Pasanec, predstavnik PS Krapinsko-zagorske županije, umjesto Ivice Ilinića, 

 

Nazočni članovi s pravom glasa: 

 

1. Ivan Močić, predsjednik HPS-a, 

2. Predrag Penić, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

3. Vedran Komar, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

4. Igor Knežević, zastupnik PS Brodsko-posavske županije, 

5. Tomislav Vidović, zastupnik PS Brodsko-posavske županije, 

6. Anita Gelo, zastupnik PS Grada Zagreba, 

7. Iva Čustović, zastupnik PS Grada Zagreba, 

8. Miroslav Pintarek, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 

9. Marinko Marić, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 

10. Stjepan Kolar, zastupnik PS Krapinsko-Zagorske županije, 

11. Igor Pasanec, zastupnik PS Krapinsko-Zagorske županije, 

12. Filip Lagator, zastupnik PS Dubrovačko-neretvanske županije 

13. Ante Šustić, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

14. Marko Janjić, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

15. Mario Perkušić, zastupnik PS Varaždinske regije 

16. Mihael Sraga, zastupnik PS Varaždinske regije 

17. Tomislav Franjić, zastupnik PS Bjelovarsko-bilogorske županije, 

18. Mario Holi, zastupnik PS Bjelovarsko-bilogorske županije, 

 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili izvješće o verifikaciji mandata. 



 

Potom je predsjednik saveza Ivan Močić predložio da se za zapisničara izabere Filip Lagator a za 

ovjerovitelje zapisnika Igor Knežević i Mihael Sraga. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili navedeni prijedlog. 

 

Nakon toga predsjednik je otvorio raspravu o predloženom dnevnom redu kojeg su članovi Skupštine 

dobili u sklopu poziva za sjednicu Skupštine. 

Nije bilo rasprave o predloženom dnevnom redu pa je predsjednik stavio na glasovanje slijedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa Izvanredne sjednice Skupštine HPS-a održane 26. kolovoza 2023. 

godine. 

2. Podnošenje financijskog izvješća za period od 12.09.2023 do 31.12.2023. godine 

3. Prijedlog financijskog plana za 2024.g.  

4. Razno 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili predloženi Dnevni red. 

 

AD 1.) Usvajanje zapisnika s Izvanredne sjednice Skupštine HPS-a održane 26. kolovoza. 2023. 

godine 

 

Predsjednik Ivan Močić je naglasio da su svi delegati zaprimili navedeni zapisnik u materijalima za ovu 

sjednicu i stavio ga na raspravu. 

Nije bilo rasprave po navedenom zapisniku pa se pristupilo glasovanju. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili zapisnik. 

 

AD 2.) Financijsko izvješće za period od  12. 09. 2023. godine do 31.12. 2023. godine 
 

Predsjednik HPS-a je podnio izvješće o financijskom stanju saveza i očitovanje o izvješću kojeg je tajnik 

saveza priložio. 

Također je dodao kako su pregledali financijska izvješća, izvršili uvid u financijsku dokumentaciju te 

su zaključili kako se financijama saveza upravlja zakonito, transparentno i da je sve potkrijepljeno 

odgovarajućom dokumentacijom. 

Stoga je predložio Skupštini usvajanje financijskog izvješća za period od  12. 09. 2023. godine do 31.12. 

2023. godine. 
Nakon izvješća predsjednik je detaljno obrazložio financijska izvješća sa svim prihodima i rashodima 

te trenutnim stanjem na računu i u blagajni saveza. 

Napomenuo je da je na računu saveza više od 63.000,00 eura te u blagajni nešto više od 2.770,00 eura. 

Nakon što rasprave nije bilo predsjednik ja dao ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili financijsko izvješće. 

 

 

AD 3.) Financijski plan za 2024.g. 

 

Predsjednik HPS-a je predstavio financijski plan za 2024.g. Nakon detaljne prezentacije istog i kratke 

rasprave glede pojedinih stavki, predsjednik je dao i ovu točku na glasovanje. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili financijski plan za 2024.g.. 

 

 

 

AD 4.) Razno 

 



Kao i uvijek, ova točka dnevnog reda je bila najzanimljivija, najduža i bogata prijedlozima, polemikama 

i iznošenja argumenata za ili protiv. Većina se odnosila na prijedloge odigravanja natjecanja u ovom ili 

onom formatu gdje se iz godine u godinu pokušava naći model koji bi bio prihvatljiv i zanimljiv. Kad 

je riječ o kup natjecanju, odnosno završnici istog, dosad se opetovano dešavalo da ekipe olako shvate to 

natjecanje i njegovu završnicu pa bi se redali otkazi koji su u većini slučajeva neopravdani i u zadnji čas 

gdje onda vodstvo saveza ne može reagirati na adekvatan način koji bi zadovoljio sve. 

Stoga smo predložili i dali na usvajanje odluku po kojoj se sankcioniraju igrači ekipe unutar kluba koji 

neopravdano odustanu od natjecanja u zadnji čas kad je kasno za bilo kakvu izmjenu i time direktno 

utječu na formiranje skupina, odnos snaga favorita, samu završnicu, itd. Shodno tome, donesena je 

odluka da se igrač koji neopravdano izostane kažnjava sa godinom dana zabrane igranja u svim 

službenim natjecanjima pod kapom HPS-a) županijski mastersi, državni mastersi, ligaška natjecanja). 

Ta odluka je izglasana: 16 ZA, 2 PROTIV. 

Nadalje, izvlačenje skupina za završnicu je još jedna stvar koja se dosad olako shvaćala od strane ekipa 

pa smo i tome pokušali doskočit na način da će od ove godine izvlačenje kupa biti neposredno prije 

natjecanja. 

Po pitanju klasičnog pikada, koje pokušavamo podignuti na noge, približiti igračima, zainteresirati 

igrače, odlučili smo provjeriti zakonsku mogućnost promjene formata klasičnog pikada unutar sezone 

koja traje a u kojoj su neke županije već skoro završile regularni dio natjecanja dok druge nisu ni 

započele sa natjecanjem. 

 

Predsjednik HPS-a Ivan Močić je utvrdio da su iscrpljene  sve točke Dnevnog reda te je zaključio 

sjednicu u 19.00 

 

 

 

 

 

 

       ___________________ 

               Ivan Močić 

               Predsjednik  

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

1.Igor Knežević _____________________ 

 

2. Mihael Sraga_____________________ 

 


